
Samrådsmøde 9. januar 2025 
 
Afbud fra: Ingen 
 

1. Opsamling fra møde med Lisbeth Machholm, Aalborg Kommune 
Der var en god drøftelse på mødet, og konklusionen er, at vi gerne bruge hende noget 
mere, hvis der er brug for det. 

2. Drøftelse af solcelleprojekt syd for Vestbjerg 
Eurowind har rettet henvendelse til Samrådet for at få en dialog og et samarbejde 
omkring udvikling af område syd for Vestbjerg til solcelleprojekt. Projektet er ikke i 
høring eller noget indtil videre, men arealet er udpeget som muligt solcelleprojekt. 
Torben, John og Kai samt Bodil har holdt møde med Eurowind ift., om der kunne 
skabes synergi med Klima og Naturparken. 
God drøftelse på mødet om projektet, herunder dets betydning for beboerne på 
Blomsterbakken, Smillasvej og Vestbjerggårdvej. Endvidere en drøftelse af, hvad rolle 
Samrådet skal indtage på dette punkt. 
Besluttet at invitere Eurowind til årsmødet den 10/3. Bekræftet at de deltager 

3. Orientering om regnskab 2024 
Regnskab viser overskud, hvilket primært skyldes at indtægter og udgifter samt øvrige 
fonde er indarbejdet i Samrådets regnskab. Konti er delt op, så man kan se, hvad der 
indestår vedr Naturpark, Kulturhus og julebelysning. 
Drøftelse af indestående i samrådet, herunder hvad pengene kan bruges til, så vi ikke 
oparbejder likviditetsbeholdning. Der kommer dog i fremtiden udgifter vedr. drift af 
Naturpark. 

4. Naturpark, herunder drøftelse om projektets og ildsjæleles tilhørsforhold. 
Junglesti anvendes godt, der er lavet vagtplan blandt ildsjælene ift. opsyn af 
redskaberne mv., som føres ind i logbog til dokumentation overfor AK. 
Naturpark, - møde med Viking Nord om madpakke/shelter og amfiscene samt 
sansehave. Møde med AK den 12/1 om brugsret til arealet samt drøftelse om 
amfiscene kræver miljøgodkendelse eller øvrige tilladelser. 
Aalborg Kloak i gang ultimo april 2025 med arealet. 
Der forventes tilskud fra Landdistriktspuljen. 
Der pågår stadig drøftelse med Borgerforeningen om tilhørsforhold. 

5. Plejehjem 
Beslutning om plejehjem ved Stakladen er taget af bordet igen, da AK har taget 
beslutning om, at der ikke kan laves byudvikling i BNBO områder. Der skrives til AK 
om, at det er for dårligt, at gennemgang af udviklingsplanen for Vestbjerg er taget af 
bordet i 2025. Mail er sendt den 14/1 til afdelingsleder i By og Land. 
På næste møde 3/2 drøfter samrådet, hvordan vi ser udviklingen af Vestbjerg som by. 

6. Årsmøde 10/3 
Der skal laves indkaldelse til Vodskov Avis, som skal i 14 dage før. 
Emner: Fjernvarmepriser ved Aalborg Forsyning, Solcelleprojekt og udvikling af 
Vestbjerg som by. Rettes henvendelse til Mad og Mænd ift. servering af mad til 35 kr. 
Der meldes tilbage at det ikke er på nuværende tidspunkt at vi vil have lavet en film. 

7. Eventuelt 
tilbud om minikoncerter fra AK – Torben Lauridsen retter henvendelse om musik til 
årsmådet. 

8. Næste møde: 
3/2-2025 kl. 17.00 – eneste punkt er udvikling af Vestbjerg. 


